



## „Daycare and school closed?! – Challenges for parents“

The pandemic (Covid-19) is a major challenge for all of us. Parents and children are particularly affected by closed daycare centres and schools. They are in a situation of insecurity that affects all family members. For several months now, children have not only had to learn on their own, but have also been unable to communicate freely with friends, do sports and freely pursue their hobbies.

We would like to talk about these topics at the event. How do you deal with the situation? What are the challenges, e.g. in homeschooling? Which difficulties do parents/children have to deal with in particular, what are your wishes, what do you need? We inform you about the current situation in Saxony-Anhalt and answer your questions.

<b>When?</b>	27.05.2020 // 10 am to 12:00 pm
<b>Where?</b>	Online (via Zoom) To participate you need a PC, laptop or mobile phone. Click on the ZOOM access link or dial the number by mobile phone.
<b>Organizer</b>	NEMSA – Netzwerk der Eltern mit Migrationsgeschichte (a project of LAMSA e.V.)
<b>Speaker</b>	Amidou Traore

### Language

The language of the event is English.

### Registration

The number of participants is limited. Please register by E-Mail until May, 25th: [nemsas@lamsa.de](mailto:nemsas@lamsa.de). After registration you will receive the Zoom-link.

### Contact

For further questions don't hesitate to contact us by E-Mail: [nemsas@lamsa.de](mailto:nemsas@lamsa.de) or by phone 0176.44409712.





## „Kita & Schule geschlossen?! – Herausforderungen für Eltern“

Die Pandemie (Covid-19) stellt uns alle vor große Herausforderungen. Eltern und Kinder sind von geschlossenen Kitas und Schulen besonders betroffen. Sie befinden sich in einer Situation der Unsicherheit, die alle Familienmitglieder betrifft. Seit mehreren Monaten müssen Kinder nicht nur selbstständig lernen, sondern können auch nicht frei mit Freund\*innen kommunizieren, Sport treiben und ungezwungen ihren Hobbies nachgehen.

In der Veranstaltung möchten wir über diese Themen sprechen. Wie gehen Sie mit der Situation um? Welche Herausforderungen gibt es, z.B. beim Homeschooling? Mit welchen Schwierigkeiten haben Eltern/Kinder besonders zu kämpfen, welche Wünsche haben Sie, was brauchen Sie? Wir informieren über die aktuelle Situation in Sachsen-Anhalt und beantworten Ihre Fragen.

<b>Wann?</b>	27.05.2020 // 10 bis 12:00 Uhr
<b>Wo?</b>	Online (via Zoom) Zum Mitmachen brauchen Sie einen PC, Laptop oder ein Handy. Den ZOOM-Zugangslink anklicken oder per Handy die Nummer wählen.
<b>Veranstalter*in</b>	NEMSA – Netzwerk der Eltern mit Migrationsgeschichte (ein Projekt vom LAMSMA e.V.)
<b>Referent</b>	Amidou Traore

### Sprache

Die Veranstaltungssprache ist Englisch.

### Anmeldung

Die Anzahl der Plätze ist begrenzt, daher bitten wir um Anmeldung bis zum 26.05.2020 per Mail an [nemsa@lamsa.de](mailto:nemsa@lamsa.de). Nach der Anmeldung erhalten Sie den Zugangslink zur Online-Veranstaltung.

### Kontakt

Für weitere Fragen kontaktieren Sie uns bitte per Mail: [nemsa@lamsa.de](mailto:nemsa@lamsa.de) oder telefonisch 0176.44409712.

